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Nieuwsbrief 14 Juli 
2016 

Ondertekening convenant Ondernemerfonds 

Alblasserdam 

Woensdag 7 juli werd de laatste stap gezet, Wethouder 

Peter Verheij en de voorzitters Edwin Struis (OV de Noord), 

Bas Ort (OKA), Paul Mallee (het 

Ondernemersfonds)  tekenden het convenant. Nu aan de 

slag! Meer info klik hier. 

 

Haven vanaf 1 augustus drie weken afgesloten 

MKB-er met Innovatieplannen!? 

 

MKB-ondernemers uit de Drechtsteden 

kunnen bij het MKB-katalysatorfonds een 

cofinanciering tot 50% aanvragen voor het 

concretiseren van innovatieve concepten. De 

aanvragen worden beoordeeld door een 

adviescommissie van gerenommeerde 

ondernemers uit de regio.  

Aanvragers krijgen de mogelijkheid hun 

plannen mondeling toe te lichten en waar 

nodig verder te verduidelijken. Het MKB-

katalysatorfonds is ondergebracht in de 

Duurzaamheidsfabriek, van waaruit de 

innovatieve ondernemers bovendien toegang 

hebben tot faciliteiten, kennis en relevante 
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Van 1 tot en met 19 augustus wordt de Haven vanaf de 

Kraanbaan/toegang Landvast tot en met Cortgene 115 

afgesloten voor alle gemotoriseerde verkeer. De afsluiting 

houdt verband met de aanleg van het onderbroken deel van 

het inrichtingsplan Dijklint op de Cortgene ter hoogte van de 

wijk Alblasserwerf. De werkzaamheden worden uitgevoerd 

om de verkeerssituatie bij de aansluiting van de wijk 

Alblasserwerf op de Cortgene, Blokweerweg en het dijklint 

veiliger te maken. Meer info klik hier. 

 

Ondernemers en gemeenten pakken samen 

doorstroming verkeer op A16 

Sandelingenknoop aan 

Ondernemers en de gemeenten Hendrik-Ido-Ambacht en 

Zwijndrecht trekken gezamenlijk op om de doorstroming van 

verkeer bij de Sandelingenknoop op de A16 te verbeteren. 

Daarvoor wordt de weg aangepast en gaan er minder auto's 

in de spits rijden.  

  

De Sandelingenknoop is een belangrijk knooppunt in de 

A16 van en naar de bedrijventerreinen en woongebieden 

van Hendrik-Ido-Ambacht en Zwijndrecht. Het verkeer 

stroomt hier vooral in de spits niet goed door. Om dit op 

korte termijn te verbeteren, wordt volgend jaar de rijstrook 

rechtdoor vanaf het viaduct richting Hendrik-Ido-Ambacht 

verdubbeld. En er komt een vrije strook rechtsaf naar de 

oprit in de richting van Rotterdam. 

netwerken in het onderwijs en bedrijfsleven. 

Meer info klik hier. 

SAVE THE DATE 

Prinsjesdagbijeenkomst (combinatie van 

het vroegere Prinsjesdagontbijt Drechtsteden 

en bijeenkomst federatieve 

ondernemersverenigingen Drechtsteden) 

Woensdag 21 september van 17.00 - 20.00 

uur in het Postillion Hotel in Dordrecht. 

Netwerkbijeenkomst (VMBO leerlingen 

ontmoeten regionale bedrijfsleven) 

Woensdag 23 november  

Doen in het dorp! 

 

Burgemeester Jaap Paans wil nader 

kennismaken met de winkeliers in het dorp. 

Een vervolg op zijn 12-uurtje gesprekken met 

inwoners. Hij maakt speciaal zijn agenda vrij 

op de woensdagochtenden tussen 8.30 en 

11.30 uur om zich verder te kunnen 

verdiepen in "Ondernemend Alblasserdam". 

Jaap Paans: "Ik wil ook echt de mouwen 

opstropen en meedoen in de winkel. Horen 

en zien wat er allemaal bij komt kijken om 

een product te verkopen. Daarnaast wil ik 

met de informatie die ik haal uit de 

gesprekken bijdragen om nog meer 

verbinding tot stand te brengen in onze 
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Neem deel aan het Nederlands–Bulgaars 

business-forum 

Heeft u internationale ambities en wilt u snel de juiste 

contacten leggen met Varna Bulgarije? Bezoek donderdag 

27 oktober het business-forum Drechtsteden-Varna in de 

Drechtsteden. U kunt tijdens dit business-forum 

kennismaken met de Bulgaarse Minister van Buitenlandse 

Zaken de heer Loukarsky en burgemeester Portnih van 

Varna. Ook de voorzitter van het Drechtstedenbestuur 

burgemeester Brok is aanwezig. 

De ruim twintig bezoekende Bulgaarse bedrijven zijn actief 

in de scheepsbouw, scheepsreparatie, zeewaardige 

jachtservice, dienstverlening voor scheepswerven en 

scheepsreparatie, inspectie van veiligheidsmateriaal, 

bekabeling, maritieme elektronische installaties, onderzoek 

en ontwikkeling van scheepshydrodynamica, ontwerp, 

satelliet en communicatie, verf en coating, en verlichting. 

Verder zijn er vertegenwoordigers van de maritieme 

administratie en advisering, branchevertegenwoordigers, 

havenvoering en van de zeevaartacademie. 

Als u interesse heeft of meer wilt weten over het programma 

en de bezoekende bedrijven, dan kunt u contact opnemen 

met : Gea Davids, tel. 078 – 770 41 25 of mailen naar 

g.davids@dordrecht.nl 

Aan deelname aan dit business-forum zijn geen kosten 

verbonden 

samenleving." 

Wilt u dat de burgemeester meehelpt? 

Meld u dan per email aan via: 

bestuurssecretariaat@alblasserdam.nl of 

neem contact op met Caroline Smits: 078-

7706010. 

Drechtsteden maken werk van 

energie 

 

De Drechtsteden zetten het komende jaar 

(tweede helft 2016 en eerste helft 2017) flink 

in op het verduurzamen van de 

energievoorziening. Dat doen we door een 

energiestrategie uit te werken voor de korte 

en lange termijn. De Drechtsteden werken 

daarbij samen met de andere overheden 

(Rijk, Provincie, Waterschap), burgers, 

bedrijven en instellingen. Meer info klik hier. 

Aanmelden | Afmelden  

 


